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Szanowny Panie Prezesie,

w związku z otrzymanymi sygnałami dotyczącymi przepełnienia oddziałów psychiatrycznych 
dla dzieci i młodzieży, dokonaliśmy analizy stopnia obłożenia oddziałów w całym kraju. Wyniki 
z 12 marca 2021 r. przekazuję Panu Prezesowi w załączeniu w formie tabeli. 

Zebrane informacje wskazują na bardzo dużą liczbę pacjentów przyjmowanych ponad stan. 
Szczególnie trudna sytuacja jest obecnie na oddziale w Mazowieckim Centrum Neuropsychiatrii w 
Józefowie (ponad 1/3 pacjentów przebywa tam ponad stan łóżkowy kontraktowy). W dniu 18 marca 
w Józefowie jest łącznie 29 dostawek na oddziałach dla dzieci i młodzieży, a do Izby Przyjęć nadal 
napływają kolejni pacjenci. Mając na uwadze najnowsze informacje o ogromnym wzroście zakażeń 
wirusem covid-19, sytuacja będzie się tylko pogarszać. Obecnie stwierdzono zakażenie u jednej 
osoby z personelu.  Brak działań pomocowych może doprowadzić do wstrzymania przyjęć 
całkowicie, co spowoduje brak opieki psychiatrycznej w systemie stacjonarnym dla pacjentów 
zarówno z województwa mazowieckiego jak i podlaskiego. 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o osobiste zainteresowanie Pana Prezesa trudną sytuacją młodych 
pacjentów w oddziałach psychiatrii dzieci i młodzieży, w szczególności w Mazowieckim Centrum 
Neuropsychiatrii. Będę zobowiązany za poinformowanie mnie o podjętych działaniach.

Z wyrazami osobistego szacunku

RZECZNIK PRAW PACJENTA
Bartłomiej Chmielowiec

Załącznik: Zestawienie liczby zajętych łóżek na oddziałach psychiatrii dzieci i młodzieży

Do wiadomości:  Pani Profesor Barbara Remberk, konsultant krajowy w dziedzinie psychiatrii dzieci 
i młodzieży, bremberk@ipin.edu.pl 

Warszawa, 18 marca 2021 r.
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